
ROMANIA

JUDETUL OLT

COMUNA TATULESTI

CONSILIUL LOCAL

PROCES- VERBAL

lncheiat astazri 30 august 2016 in sedinta extraordin ara a consiliului local

Tatulesti , Judetul olt , unde participa 8 din 9 consilieri cati compun consiliul locat'

LipsestedoamnaIstrateF|orentina,viceprimarcomuna,fiindp|ecatainconcediude

odihna .

Lasedintamaiparticipa:d.naConstantinescuRodica_contabi|primarie'

domnul Moraru Nrcolae - admrnistrator public

Sedinta fiind deschisa participa si cetertenii : Marinescu Marin si Mitrica

Ovidiu

Sedinta este deschisa de domnul Radia Constantin , presedinte de sedinta

caresupunespreaprobareordineadeziconformconvocarit:

1. Proiect de hotarare cu privire la procurarea de motorina in valoare de

20.000 leri pentru executarea lucrarilor de pietruire drumuri comunale DC

68, DC 67 si DC 62 .

Prezintd - VASILE DAN, Primar

2. Raportul compartimentului de specialitate prezentat de d-nul Moraru

Nicolae administrator Public '

3. proiect cle hotarare cu privire la org;anizarea si sarbatorirea " Zilei comunet

TatuIesti,,_ |ntaInire cu fiii satuIui irr data de 09'09.2016,

FiindsupusaIavot,ordineadeziafostaprobatacuTvoturi''pentru,,deconsilterii

prezenti , impotriva fiind consilierul local Haiducu Gabriel , care spune ci nu

estedeacordcuordineadezidinurmdtclarelemotive:

Acelasi proiect de hotarare " lntalnirea cu fiii satului " a mai fost trecut pe

ordinea de zi la sedinta anterioarer din 17.08'2016 si a fost respins ' ce

rost mat are sa-l luom in discutie '?



- Intreabd pe domnul primar: de ce nu rie baga apa la Biserica din ciresi ?

- Rectificare6 bugetara anteriora ? Pune intrebari d-nei Constantinescu

Rodica , contabil primarie referitor la rectificarea bugetara ;

Doamna volcu [/ARIANA, secretar pune la dispozitia consilierilor locali dosarul

sedintei anterioare de consiliu din 17.08.2016 , care dupa ce a fost studiat a fost

aprobat si semnat de persoanele indreptatite'

Domnul Rada Constantin , presedinte de sedinta solicita sa limiteze timpul la

discutii si propune ac;ordarea a7 - 8 minute petrtru fiecare vorbitor;

- Se supune la vot propunerea d-lui Rerda constantin, privind acordarea

timPului la discutii de 7- B minute,

- 3 consilieri sunt de acord ca sa discute limitat , iar 5 consilieri sunt de

acord sa vorbeasca nelimitat ;

Domnul primar, Vasile Dan , prezinta Proiectul rle hotarare de la punctul '1 din

ordinea de zi.

DISCUTII

- Domnul primar , spune Ca Vrea sa fetca lucrarea de pietruire a drumurilor

comunale cu resurse proprii. Propune alocarea sumei de 20'000 lei din

bugetul lor:al pentru procurarea de motorina . Sunt 13 km de drum pietruit.

- Arata ca va mobiliza toti detinatorii cle tractoare din comuna pentru a cara

piatra pe drumurile Pietruite ;

- D-ra Teorlorescu Veronica , consilierr local , inteaba daca s-a facut un

raport al c,heltuielilor privind efectuarea lucrarii . Cum de s-a alocat suma

de 20.000r lei ? Pe ce baza ?

- Solicita cer la sfarsitul lucrarii sa se prezinte situatia cheltuielilor ;

- aqu!]_primar , Vasile Dan , spune ca a intrebat la firme care fac lucrari

de reparatii pe drumuri publice pietruite si daca se pune piatra sparta, ne

costa 1,9 miliarde / lei/ km drum ,



- Domnul Preda Filip , consilier local , intreaba daca avem banii la bugetul

local pentru procurarea de motorina ;

- Dqmnqlplllgr_yaqtle Dan , spune cia dupa terminarea lucrarii va face

receptia si va prezenta situatia in urrratoarea sedinta de consiliu ;

- Pentru realizarea lucrarii va mobiliza toti proprietarii de tractoare ;

- Va fi ajutat de Primaria Barasti cu un buldoescavator , pentru imprastierea

pietrei pe drumurile Publice ;

- Domnul Gl@ocal , spune cava veni cu camionul

sau, pentru a cara Piatra ;

- spune ca sunt 40 de tractoare in comuna care pot fi folosite ;

D-qqrrl-,{LV-oi-.qQql-qtan!L[ 
=c-qr9rLLgf 

local, spune ca este de acord cu

efectuarea lucrarii de pietruire a drunrurilor comunale , dar considera ca

suma de 20.000 lei este foarte mare ;

- Domnu!_E'rgr]&g!]g Dg!_-spune c;a va plati din buget motorina cat se

consuma.

- Domnul Preda Filip, consilier local , il intreaba de Gheorghe Tudor , cat

costa o ralba de piatra si cata motorina se consuma din Raul Vedea si pana

in satele unde se cara Piatra;

- D,! pI!m?1, Vggjle- D_an., spune ca va convoca toti consilierii locali cand se

face lucrarea ;

- af_Igqg_ Filip , consilier local, intreaba daca se stie cate remorci sunt in

comuna si cati dintre acestia vin cu tractoarele benevol ?

- PqfnlqLg_o_!q!g$F tVC11llg3--, consilier local , considera ca nu toti

detinatorii de tractoare \/or veni sa fiaca transportul de piatra ;

- Domnul P.reda Filip, consl , propune ca Sa cumpdram 20 de rabe

de piatra, pentru ca pe raba se pur€r o cantitate mai mare de piatra decat

pe remorca sau in carute ;

- p-ottUqlpggdasilq _D3r1_, spune ca daca scoatem la licitatie pietruirea

drumurilotr comunale cu 20.000 lei nu facem mare lucru cu acesti bani ;



- Domnul Voicu Conslqnl!1--, rgng!.ler lrcal

lei sa platim consumul de motorin6 ;

spune

drumurilor comunale cu suma de 20'(100 lei'

este de accord sa se faca lucrarea cu tracto

Domnul Haiducu Gabriel, consilM ' sit

pentii - coaste, pentru ca sunt foarter deteri

Momaiu a cazut cu bicicleta pe coasita;

Domnul Constantin Marinica , c er loca

trebuie sa se tina de promisiunea facuta in

asfalteaza drumurile comunale ;

Domnul Haiducu Gabriel, Propune sa

Domnul Rada Constantin , si gasitn un a

marginile gan{urilor, pentru acolo este

curge pe drumuri ;

Domnul primar Vasile Dan, propuner beton

Propune ca sd facem un deviz si sia vede

Pietruirea vrea sa o faca pe plan local pe

Spune ca va informa Consiliul Judetean

traverseaza DJ 703 in zona "Canal Ma

repara/ sau inlocui podul prin fonduri a

Spune ca are proiectul tehnic intocmit

Submasur a 7 .2' si incearca sa-l aceseze

proiectul a fost eligibil dar fara finarntare ;

Se supune la vot Proiectul de hotarare cu

20.000 lei pentru procurarea de mrltorina

pietruire a drumurilor comunale pe plan

"pentru " si se adopta t!9!9I3I99-!l!'1!! 16;

ne ca din suma de 20.000

este de acord cu Pietruirea

dar sa gasim alta solutie, nu

re pe plan local ;

facem Pietruirea drumurilor la

ate , un coPil din satul

spune ca domnul Primar

pania electorala , sa

santurile la toate Pen{ile ;

reder si sa ruPem toate

i piatra. Din aceasta cauza aPa

santurilor la Pante ;

necesarul de fonduri;

ca este mai ieftina lucrarea ;

, cum ca Podul care

e " nu este functional . Se Poate

de Consiliul Judetean .

asfaltare drumuri Pe

in nou, Pentru ca anul trecut

privire la alocarea sumei de

ntru efectuarea lucrarii de

. Se aproba cu 8 voturi



Incontinua!9-!9I!qfl[!arVasi|eDan,prezintaproiectu|dehotararede

la punctul !l din ordinea de zi '

Spune ca acest proiect de hotarare a mai fost trecut pe ordinea de zi la

sedintaanterioara'Nus.aaprobatcaSanuche|tuimbanii.Dedata

aceasta va organiza cu banii din sponsorizari, nu din bugetul local ;

qEglflr
Domnu| Hi,riducu Gabrie|, intreaba cine da banii : Marsi|va sau ciobanu| ?

Se se aduca banii la primarie din impozit pe cladirile pentru care nu se

plateste imPozit;

Se supuner la vot proiectul de hotarare de la punctul 2' Se aproba cu 6

voturi 
,,pentru " si2voturi " impotriva" fiind , Haiducu Gabriel si constantin

Marinica. Se adopta Hotararea nr' 15/2016'

Doqlg!-EnedaFi|ip,so|icitacaSponsoriisafienominalizatisisasestie

suma cu ciare contribuie fiecare ;

Este o |ege a sponsorizarii, sponsorii au si ei niste faci|itate ;

. Domnu| Flaiducu Gabriel , intreaba ce avantaje au sponsorii si de ce

contribuiel laziua comunei Tatulesti ;

gtyJBgEilBqB_!EME'J

Domnul t-taiducu Gabrisl, spune ca in sedinta anterioara de consiliu a

ridicat problema cu ciobanul Viorel si ca nu s-a luat nici o masura cu el ;

Domnu|\/oicuConstantin,estedeacordcuceeaceaSpusHaiducu

Gabrie|,propunein|aturareaciobanu|uicuoi|edepepasuneadincamp;

Domnul-primar Vasile Dan , spune ca , consilierii sa faca cereri in scris la

compartirmentele de specialitate ;

_Domn-u||rredaFi|ip,spunecadacaviceprimaru|comuneinumai

raspundedeactivitatea<jeurbanismsa_|sedeaa|tesarcini;

Qgl1qltlglg.Ielqqrsg-cy VStgllgfu- intreba de ce consilierul local

Gheorg|reTudorapusWC-u|peterenu|de|6ngdPostu|dePo|itie

Tatulestii? ;



Dqnnul Hqiglgg]9aqlgl spune ca fosa septic a lui Radulescu Stefan

este pe donneniul public ' Ce masuri s-au luat ?

Domnul Voiicu cOnstantin , solicita s6 punem 2 - 3 tuburi din metal pe sant

la intrarea pe ulita la Spiridon Nelu din sat Magura ;

DomnuIPrgdaFilip,spunecaaresidansuIou|itapub|icainparteadesud

a gospodariei si a facut podul pe banii sai;

Domnu| Vclicu Constantin , in |egatura cu drumu| asfa|tat din sat Magura

care este rupt pe pantd in zona Scoala Magura din luna iulie- august 9t

nuS-a|uatniciomasurapanainpresent,pentruefectuarea|ucrari|orde

reparatii ;

Domnu|pr.imarVasi|eDan,spunecaasteapatadevizu|de|ucaride|a

OLTDRUN/l sa vedem suma necesara' Nu poata sa plateasca lucrarea din

fondul de rulment al comunei ;

qglqg!-|aiducuGabriel,referindu-selainvesti\ia"bazasportiva"'il

intreaba pe domnul primar ce masuri a luat cu Marsilva ' Tot dumnealui

soune ca nu sunt bani platiti in avans , sunt bani platiti pentru lucrari

efectuate,;

Dornnu$rimar Vasile Dan , spune ca a prezentata raportul de expertiza

privind " l)aza sportiva" in sedinta de consiliu ;

Nu s-a sersizat nimeni pana in prezent ;

A facut ardresa la Marsilva;

Domnul Haiducu Gabriel, intreaba pe domnul primar de ce nu a sesizat

organe|eabi|itatesidecenuaprezentatingedintadeconsi|iucemasur|

a luat pentru recuperarea prejudiciului - a banilor ;

Trebuia sa treaca pe ordinea de zi acest lucru, sa solicite solutii pentru

rezolvarea prejudiciului facut de Marsilva ;

Domnu|.Ycqq99n$9n!D,propunesafacemsesizare|aParchet,pentru

Marsilvet ;

Sa se solutioneze urgent dosarul ;



- Domnul_lrllda Filip , intreaba ca daca se cere expertiza la inca trei lucrari

efectuate inr anii anteriori de primarie , cum ar fi : Parcul, Biserica din

Ciresi si renovarea localului de primarie , se mai poate face experliza ?

- spune ca cerem prea multe primarului si ca dinsul este de 2luni in functie

si ca nu poate sa raspunda la toate neregulile facute de vechea conducere'

- Ag-mlg-lglrngl , in legatura cu litigiul din Poiana Predii ' de ce nu se da

rasPunsul '?

- Domnul Mgrinescu Marin , spune ca a plecat gresit de la inceput cu

pietruirea clrumurilor comunale. Trebuia discutat mai intai cu detinatorii de

utilaje ca sa stim cati vin la lucru

- conduca cle apa in Tatulesti , apa care vine la robinet este fiarta' pentru ca

nu S-a pus stratul de 20 cm de nisip peste conducta de apa, dupa care Se

aplica o banda si se acoperea cu pimAnt;

- Solicita ser fie urmarita lucrarea de pietruire. Intreaba daca s-a luat

semnatura in scris a detinatorilor de tractoare daca vin sau nu sa care

piatra ;

- Spune ca are teren in tarlaua 23 in coasta , si ca acest teren a fost lucrat

de diferiter gefSoose ,

- Intreaba cJac6 pleaca ciobanul Viorel , "cine-l mai face de bani" ?

- Spune ca fostul primar lstrate Luciian , nu a facut nimic pentru comuna

asta , a facut numai Pentru el ;

- qgllry]1.rrimar , intreaba ce putem face cu ciobanul ?

- Domnul l\/litrica ovidiu , spune ca ciobanul a fost prins cu oile in padure'

are un raspuns de va apuca rasul ;

- sa rezolvam problema cu ciobanul. sa plece cu oile in comuna sa' in

Corbi , jurdetul Arges ;;

-Safo|osimpeceide|a|egea41612001maibine|amunca;

- Sa udanr teii plantati in parc , pentru ca se usuca 
'



Domnul Ra<ja Constantin , spune ca cu banii de la izlazul comunal s-a

procurat un semipurtat;

Domnul prirnar , spune ca Va Scoate la licitatie pasunile comunale ;

Domnul Voicu Constantin , sa scoatem ciobanul afara cu oile de pe

pasunea comunei Tatulesti .

Pentru s31'sr S-? intocmit prezentul proces - verbal'

PRESEDINTE

Intocmit ,

SECRETAR ,

VOICU MARIANA

Consislier locali.,


